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Till landstingsfullmäktige 
 
Interpellation till landstingsråd Kalle Sandström 
 
 
Byggnad 13, som till stora delar drabbats av mögel och fukt med enorma arbetsmiljöproblem 
som följd, måste utrymmas nu. Det är inte värdigt att låta personalen arbeta i en sådan miljö. 
Denna byggnad har varit uppe för diskussion i många år där man vägrat ta våra varningar och 
frågor på allvar och nu verkar ni i den styrande majoriteten stå handfallna och funderar månad 
efter månad medan personalen går på sin arbetsplats och far illa. 
 
För att få byggnaden i acceptabelt skick räknar landstinget nu på en kostnad kring 300 miljoner 
kronor i renoveringar. För en byggnad som man ändå planerar att tömma inom fem år när 
nybyggnationerna på landstinget har börjat ta form. 
 
Det är likadant med parkeringskaoset. Det går inte att skylla på att man måste utreda och att man 
måste titta på detta tillsammans med kommunen några fler gånger. Det är helt oacceptabelt att 
man ska behöva cirkulera i över en timme för att hitta en parkeringsplats på sjukhusområdet. 
Patienter måste kunna komma till sina läkarbesök i tid och våra medarbetare ska veta var det 
finns parkeringsplatser för dem när de kommer för att påbörja sin arbetsdag. 
 
 
Mina frågor till landstingsrådet blir följande: 
 

1) Vad avser ni att ta för brådskande åtgärder för att lösa problematiken med arbetsmiljön 
för våra anställda i byggnad 13? 

2) När ska en lösning för en byggnad 13 vara klar? 
3) Vad avser ni att göra för att åtgärda parkeringsproblematiken på landstinget? 
4) När ska den lösningen vara klar? 
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